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Protokół Nr XXVI.2016 

z sesji zwyczajnej Rady Powiatu w Opatowie 
odbytej w dniu 21 grudnia 2016 r. godz. 14:00 

 
Obrady Rady Powiatu zostały rozpoczęte o godzinie 1400 a zakończone o godzinie 1410. 
W sesji wzięło udział 16 radnych, na ogólną liczbę 17 radnych, zgodnie z listą obecności. 
Listy obecności radnych oraz osób uczestniczących w sesji stanowią kolejno załączniki nr 1 
oraz nr 2 do niniejszego protokołu.  
 
Ad.1.Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz powitał radnych oraz osoby uczestniczące i tym 
samym rozpoczął obrady mówiąc: „otwieram obrady sesji rady powiatu”. 
Następnie oświadczył, iż na podstawie listy obecności stwierdza prawomocność obrad.  
Podczas rozpoczęcia obrad obecnych na sali było obecnych 15 radnych (brak radnej -  Anety 
Bławat).  
 
Ad.2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
Pan Przewodniczący zaproponował przyjęcie protokołu bez odczytywania wzorem 
poprzednich sesji. 
Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu z poprzedniej 
sesji Rady Powiatu bez odczytywania. 
 
W głosowaniu jawnym protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie. 
Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych.  
„Za” – 15 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów.  
 
Ad.3. Przyjęcie porządku obrad. 
Kontynuując pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz odczytał zaproponowany porządek 
obrad w następującej treści: 
1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Okresowa informacja o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami. 
5. Interpelacje i wolne wnioski radnych. 
6. Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a) zmiany uchwały  w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2016 r. 
7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
8. Zakończenie obrad XXVI sesji Rady Powiatu. 
 
Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego pan Przewodniczący zapytał kto jest za przyjęciem 
odczytanego porządku obrad. 
W głosowaniu jawnym porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
Udział w głosowaniu wzięło 17 radnych.  
„Za” – 17 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów.  
 
Następnie pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz przeszedł do realizacji kolejnego punktu 
obrad. 
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Ad.4. Okresowa informacja o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami. 
Pan Przewodniczący poprosił o zabranie głosu przez pana Bogusława Włodarczyka – Starostę 
Opatowskiego, który udzielił okresowej informacji o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy 
sesjami stanowiącej załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
  
W trakcie udzielania powyższej informacji na salę obrad weszła pani radna Aneta Bławat 
(godz. 14:04). Od tej chwili obrady toczyły się w obecności 16 – osobowego składu radnych.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                       
 
Następnie pan Przewodniczący zapytał czy są pytania do pana Starosty w związku z udzieloną 
informacją.  
 
O głos poprosił pan radny Grzegorz Gajewski, który zapytał czy Zarząd Powiatu otrzymał już 
protokół z kontroli Narodowego Funduszu Zdrowia przeprowadzonej w szpitalu. 
 
Pan Przewodniczący powiedział, iż uznaje, że pytanie radnego będzie przedmiotem punktu 5 
porządku obrad, a następnie zapytał czy są pytania do pana Starosty w związku z udzieloną 
informacją. 
 
Wobec braku zapytań pan Przewodniczący przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku 
obrad. 
 
Ad.5. Interpelacje i wolne wnioski radnych. 
Pan  Przewodniczący oznajmił, iż pytanie pana radnego Grzegorza Gajewskiego jest aktualne, 
po czym zapytał czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos w realizowanym punkcie obrad. 
 
Wobec braku dalszych głosów poinformował o przejściu do realizacji kolejnego punktu 
obrad. 
 
Ad. 6. Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 
a) zmiany uchwały  w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2016 r. 

Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 
uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2016 r., a następnie 
zapytał, czy są pytania lub uwagi do odczytanego projektu uchwały. 
 
Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały, kto jest 
„przeciw” i kto się „wstrzymał”.  
 
W głosowaniu jawnym uchwała Nr XXVI.64.2016 została podjęta jednogłośnie i  stanowi 
załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
 
Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych. 
„Za” – 16 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów.  

 
Wobec wyczerpania bieżącego punktu pan Przewodniczący poinformował o przejściu do 
realizacji kolejnego punktu obrad.  

 
Ad.7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz poprosił o zabranie głosu przez pana Starostę 
Bogusława Włodarczyka, który w odpowiedzi na zapytanie pana radnego Gajewskiego 
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powiedział, że Rada Powiatu podjęła uchwałę w sprawie upoważnienia Komisji Rewizyjnej do 
podjęcia działań w w/w temacie. Z jego informacji wynika, że członkowie komisji ustalili 
kolejność podejmowanych czynności, jak również na ostatnim posiedzeniu komisja 
wypracowała odpowiednie wnioski i zapoznała się z dokumentami. Pan Starosta oznajmił, iż 
wpłynęło wystąpienie pokontrolne, które członkowie Komisji Rewizyjnej przeanalizowali. 
 
Pan Przewodniczący poinformował o przejściu do realizacji ostatniego punktu obrad. 
 
Ad.8. Zakończenie obrad XXVI Sesji Rady Powiatu. 
Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz  złożył wszystkim obecnym życzenia z okazji Świat 
Bożego Narodzenia, a następnie wypowiedział formułę – „zamykam obrady sesji Rady 
Powiatu”.  
Na tym sesję zakończono. 
       
Protokolant: 
mgr Justyna Zdyb      Przewodniczący Rady Powiatu 
       /-/ Zbigniew Wołcerz 
        
 

 

 

 


